

Date: 7th January 2026

Subject: Arabic Language Week 2025/26

Dear Parents,

We are pleased to inform you that our school will be celebrating **World Arabic Language Week** from **Monday, January 12th to Friday, January 16th, 2026**. This celebration aims to highlight the importance and richness of the Arabic language, which is the language of the Holy Qur'an, the tongue of the Arab nation, and a treasured repository of our civilization and culture under the theme **“Innovative Pathways for Arabic: Creating a More Inclusive Linguistic Future,”**

During this week, students will participate in a variety of meaningful and interactive activities, including competitions, Arabic calligraphy workshops, theatrical performances, poetry recitations, a book fair, and student-led presentations. These activities are designed to foster creativity, deepen appreciation, and strengthen students' connection to the Arabic language.

The objectives of this celebration are to:

- Instill a love and pride for the Arabic language among students.
- Highlight the beauty of the Arabic language through poetry, calligraphy, and the arts.
- Emphasize the role of the Arabic language in linking our rich heritage with the present and in contributing to the future, particularly in light of technological advancement and artificial intelligence.

The Arabic language represents our identity and heritage; it is a vital means of expression and understanding, connecting us to our roots while carrying our aspirations forward.

In this regard, we kindly invite students to actively participate by **designing a hat, umbrella, or scarf** inspired by the Arabic language which may be worn as part of the school uniform on **Wednesday, January 14, 2026**.

We appreciate your continued support and cooperation in making this celebration meaningful and successful.

Warm regards,

Dr. Kishor Pillai

Dr. Kishor Pillai
Director / Principal



الموضوع: أسبوع اللغة العربية 26/2025

أولياء الأمور الأعزاء:

تحتفل مدرستنا باليوم العالمي للغة العربية، لنستذكر معًا عظمة لغة الضاد، التي هي لغة القرآن الكريم، ولسان الأمة العربية، وكثر حضارتنا وثقافتنا وذلك في الأسبوع القادم من يوم الإثنين 12 يناير إلى يوم الجمعة 16 يناير 2026، حيث سيشارك الطلبة في العديد من الأنشطة التفاعلية التي تشمل مسابقات، وورش عمل للخط العربي، وعروضًا مسرحية، وإلقاءً شعريًا، ومعرض الكتاب، ومشاركات طلابية تعبر عن إبداعهم وتعكس مدى تمسكهم بلغتهم.

في هذا الأسبوع نهدف إلى:

- غرس حب اللغة العربية في قلوب أبنائنا الطلبة، وجعلها مصدر فخر واعتزاز.
- تسليط الضوء على جماليات اللغة العربية من شعر، ونثر، وخط، وفنون.
- إظهار دور اللغة العربية كجسر يربط بين تراثنا العريق وواقعنا المعاصر، ودورها في بناء المستقبل خاصة في ظل التطور التكنولوجي والذكاء الاصطناعي.

إن لغتنا العربية هي هويتنا، وهي مفتاحنا لفهم عالمنا والتعبير عن ذاتنا، وهي ليست مجرد كلمات، بل هي نسيج يربطنا بجذورنا ويحمل آمالنا. ندعوكم للمشاركة الفعالة في فعاليات هذا الأسبوع من خلال تصميم قبعة أو مظلة أو وشاح وذلك يوم الأربعاء 14 يناير 2026 كجزء من الزي المدرسي، ولنجعل من مدرستنا منارة للعلم والمعرفة، ومنصة للاحتفاء بلغتنا الخالدة.

إنَّ الَّذِي مَلَأَ اللُّغَاتِ مَحَاسِنًا جَعَلَ الْجَمَالَ وَسْرَهُ فِي الضَّادِ